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Na jednání Rady a Prezidia FV 04/2017 bylo mimo jiné
projednáno:

1)     Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace záměru změny sídla P-FV. Po jednání
s ředitelem RSM byly dohodnuty prostory na nádraží Praha Vršovice. Rada FV byla
seznámena s místem a velikostí dohodnutých prostor (nákresem jednotlivých
kanceláří, fotografie místností atd.). Rada FV bude po stanovení termínu stěhování
neprodleně informována.

2)     Viceprezident FV p. Hevera informoval o připomínkování IN ČDC KVs3 – B - 2010 a
KVs5 – B - 2010. Rada FV byla seznámena s průběhem připomínkového řízení k IN
ČDC KVs3 – B - 2010 a jednotlivými připomínkami a zda je zaměstnavatel (O13) přijal
či nikoli. Dále bude následovat 2 kolo připomínkového řízení. Dále pak P-FV obdrželo
návrh změny KVs5 – B – 2010 k připomínkovému řízení. Rada FV byla seznámena se
zaslaným materiálem a předseda Rady FV p. Nitsche provede rozbor tohoto návrhu a
zpracuje případné připomínky.

3)     Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o proběhlém jednání k problematice
zaslané žádosti o přezkoumání zařazení zaměstnanců KZAM 83129 vozmistr na
pracovišti Opava – Východ.

4)     SIBP p. Chabada obdržel od předsedů ZO FV termíny jednotlivých prověrek BOZP na
pracovištích v rámci jednotlivých PJ a PP. Sestaví si plán, podle kterého se bude
některých prověrek účastnit.

5)     Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o žádostech o sociální výpomoc a
žádostech o přiznání jízdních výhod od bývalých zaměstnanců ČD a.s..

6)     Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o zaslaných datech z IS PRIS
(vytížení pracovišť, jednotlivých zaměstnanců atd.) za měsíc 2/2017. Místopředseda
Rady FV p. Urbánek provedl rozbor zaslaných dat. Předsedové ZO FV obdrží data ze
svých PJ a můžou je využít pro potřebu dalšího jednání na úrovni PJ.
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